
  

 

 

 

 

Visual Arts 
"Beauty is the purpose and driving force of art."--- Goncharov 

In order to help students understand the beauty of life through art and design, the Visual Arts Department has been actively collaborating 

with different teams or departments, such as Discipline, Guidance and Counselling, Computer Literacy, Science, Chinese Language, 

Chinese History, etc., to organize cross-curricular art-related teaching activities, combining knowledge in life and aesthetics through 

the dynamic and diversified mediums of art and design.  We hope to deepen students' understanding on the relationship between 

aesthetics and art and design in daily routine for enhancing their creativity in the mediums of art and design. Meanwhile, arranging 

students’ participation in internal and external competitions and art exhibitions has helped broadening their horizons as well as 

enhancing their creativity and interest in art and design.  To cultivate positive character and virtues in students, art therapy and 

character education relating to art and design are also included in the curriculum.  Artists and designers from the art and design industry 

are invited to share their experience with students, so as to prepare them for further studies and career development.  In recent years, 

students have actively participated in a number of territory-wide visual arts competitions, achieving encouraging results. 
 

視覺藝術科 

「美是藝術的目的和推動力。 」——岡察洛夫 

為了透過藝術設計令學生認識生活上的美，視覺藝術科積極與不同學科，例如訓導、輔導、電腦、科學、中文、中史等舉辦跨學科藝術教學活動，

以豐富多元藝術設計媒介教學切入，結合生活知識與美學。希望能夠將課題深化生活上知識，令學生明白藝術設計在生活層面與美學的關係，增强

同學藝術設計媒介的創作能力，並且舉行校內校外的比賽與外出參觀藝術展的機會，擴闊同學的藝術設計視野，提升創意及創作興趣。課程也安排

藝術治療及品德教育相關的藝術設計活動，以培養正面品德及修養。也邀請於藝術設計界藝術家及設計師回校分享心得，為將來升學就業作預備。

近年學生積極參加多個全港視藝比賽獲得佳績，令人鼓舞。 

 

Mr. Chu Kai Man (Retired Principal and Art Educator) was invited to host a Printmaking Workshop for senior form students in June 2022 

2022年 6月邀請藝術教育家朱啟文校長舉辦高中版畫藝術工作坊。 

 

Mr. Daniel Lau (Artist) hosted a Ceramic Painting Workshop for our senior form students to our invitation in July 2022 

2022年 7月邀請藝術家劉彥耿老師舉辦高中瓷器彩繪工作坊。 

 

Mr. Peter Ng (Comic Illustrator) was invited to host a Comic & Illustration iPad Drawing Workshop for our senior form students in July 2022 

2022年 7月邀請漫畫插圖家伍尚豪老師舉辦高中漫畫及插圖 iPad電繪工作坊。 

 
 
 
 
 
 
 
 



  

 
 
 
 
 
 

Outstanding achievements made by our secondary and primary students in the 25th Anniversary of the HKSAR’s Establishment “My People My Country” 

Stamp Design Competition jointly organized by the Federation of Parent Teacher Associations Hong Kong Island, Hong Kong Island School Heads 

Association, The Association of The Hong Kong Central and Western District, and Hong Kong Wang Tak Foundation. 

初中及高中選修視藝同學，參加參加由香港區家長教師會聯會、香港島校長聯會、香港中西區各界協會及中國香港教育基金合辦，慶祝香港特別

行政區成立二十五周年「我和我的祖國」郵票設計比賽。多位同學獲得佳績。  

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

To showcase the artistic achievements of junior and senior secondary students in the territory-wide visual arts competitions, a “Hon Wah Alumni Calligraphy, 

Paintings and Photography Exhibition in Celebration of the 25th Anniversary of the HKSAR Establishment” was held from September 6 – 8, 2022 at the Exhibition 

Gallery of the Hong Kong Central Library. 

2022年 9月 6日至 8日，中央圖書館展覽廳舉行「慶祝香港特別行政區成立 25周年：漢友書畫攝影藝術展」學生作品展覧。展示初中及高中視藝科學

生全港視藝比賽成果。 

 
 

Quite a few students won the awards in the “Together we BloomEastern in Blossom – The Eastern District Flower Carpet Design Competition in Celebration of 

Hong Kong’s Return to The Motherland” in July 2022. 

2022年 7月份，參加東區民政事務處主辦「同心綻放．花綴東區」東區賀回歸花毯設計比賽: 多位同學榮獲佳績。 

Student in the Award Presentation Ceremony of the Flower Carpet Design Competition and the Opening Ceremony of the Flower Carpet Exhibition at the Eastern 

District Cultural Square on September 17, 2022 (Saturday). 

2022年 9月 17日（星期六）出席東區文化廣場花毯設計比賽的頒獎典禮暨東區賀回歸花毯展覽開幕典禮。 

 

 

 



  

 

 

 

 

 

 

 

Senior form Visual Arts students participated in the “Eastern District Fire Safety Poster Design Competition” organized by the Eastern District Fire Safety Publicity 

Working Group under Eastern District Fire Safety Committee, sponsored by the Eastern District Council, and co-organized by the Eastern District Office and Fire 

Service Department in January 2022.  They won a few major awards in the competitions and attended the Award Presentation Ceremony in October 2022. 

多位高中視藝選修同學，2022年 1月參加由東區防火委員會核下東區防火宣傳工作小組主辦、東區區議會贊助、東區民政事務署與消防署協辦之 2022

「東區消防安全海報設計比賽」。多位同學榮獲獎項。2022年 10月同學出席頒獎典禮。 

 
 

Senior form students visiting the M+ Museum on November 5, 2022. 

2022年 11月 5日，高中同學參觀M+ 博物館。 

 

 

Achievements of Visual Arts students and students taking the art and design course of the Arts and Sports Education Scheme shown for the School Information 

Day on December 3, 2022. 

2022年 12月 3日，本校資訊日，展示初中及高中視藝科與一生一體藝視覺藝術興趣班學生成果。 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



  

 

 

 

 

 

 

On March 4, 2023, a renowned landscape and watercolor painter in Taiwan, Mr. Chang Wei Yu hosted a Watercolor Talk and Workshop for our students. 

2023年 3月 4日，著名台灣風景水彩畫家張偉鈺老師主持水彩畫講座及工作坊。 

 

 

 

Outstanding Visual Arts students participated in the Hong Kong Flower Show 2023 Jockey Club Student Drawing Competition in the Hong Kong Victoria Park 

on March 10, 2023. 

2023年 3月 10日，視藝優秀學生到香港維多利亞公園參加香港花卉展覽賽馬會學童繪畫比賽。 

 

 

 

 

 

 

 

 


